Creative Wealth Enterprises Limited (PéVON)

Offer:

- 20% discount on regular-priced items in official online store and physical stores.
- Free delivery to a local address upon online purchase of over \$400 in a single transaction.

Shop location:

- Hysan Place: Shop 520, Level 5, Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay, H.K.

To enjoy the offer:

- **Online store:** Please click <u>here</u> to visit the official online store and enter promo code "VIPQKKLAWSO" upon checkout.
- **Physical store:** Present the Law Society membership card to a staff member upon checkout.

Offer validity period:

From now until 31 December 2024

Enquiries:

Please contact Ella Lui of PéVON at ellaluicomfywearhk@gmail.com.

PéVON



https://pevonhk.com/

Pevonhk

20% off

Coupon

VIPQKKLAWSO

正價貨品可享8折優惠, 此優惠僅限律師公會成員使用, 優惠不得轉讓或用於特價貨品, 公司保留最後決定權。







Home Hong Kong

家·香港

Lavender 薰衣草, Frankincense 乳香, Rose Geranium 玫 瑰天竺葵,

Our unique essential oil blend combines the essence of East and West. Provides a sense of calm, relieves stress. Nourishes your skin while emitting an enchanting aroma.

我們調配的獨特精油配方,融合了東西方的精髓。能平和心情,舒緩壓力。在散發出令人陶醉的香氣的同時,讓您的肌膚充滿光澤。



Balance

平和均衡

Lavender 薰衣草, Bergamot 佛手柑, Orange Sweet 甜橙

Our Balanced blend are best for daily use. Its natural aroma brings you relaxation and calms your emotion, balances your skin while balances your day.

我們調配的溫和平衡配方,最 適合日常使用。溫和香氣讓人 精神放鬆,情緒舒緩,讓你在 清潔肌膚的同時感受到均衡, 平和的滋潤。



快樂旅程

May Chang 山雞椒, Lime 青檸, Rose Geranium 玫瑰天竺葵

Our Happy Voyage blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

快樂旅程,是專為愉悅情緒和 煥發活力而設的配方。清爽香 氣,讓人精神舒爽,心情放鬆 ,讓你在清潔肌膚的同時能享 受到每一天的喜悅滋潤。



Fresh Journey

清新之旅

Eucalyptus 澳洲尤加利, Lemon檸檬, Rosemary 迷迭香

Our Fresh Journey blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

我們精心調配的精油配方· 能讓你隨時隨地享受到與別不同的清新之旅。草本精華帶來的天然香氣,讓人精神爽利,容光煥發,讓你在清潔肌膚的同時能感受到每一天的清新觸覺。







Home Hong Kong

家·香港

Lavender 薰衣草, Frankincense 乳香,

Rose Geranium 玫瑰天竺葵

Our unique essential oil blend in the liquid soap combines the essence of East and West. Provides a sense of calm, relieves stress. Nourishes your skin while emitting an enchanting aroma.

我們調配的獨特精油配方,融合了東西方的精髓。能平和心情, 舒緩壓力。在散發出令人陶醉的 香氣的同時,讓您舒緩都市生活 的緊張。



Balance

平和均衡

Lavender 薰衣草, Bergamot 佛 手柑, Orange Sweet 甜橙,

Our carefully balanced formula is perfect for everyday use. The gentle scent promotes relaxation and emotional comfort, ensuring you can enjoy a sense of balance and tranquility every day.

我們調配的溫和平衡配方,最適 合日常使用。來自純天然精油的 溫和香氣,能讓人精神放鬆,情 緒舒緩,令你每天都能享受到均 衡,平和的舒適感。



Happy Voyage

快樂旅程

May Chang 山雞椒, Lime 酸橙, Rose Geranium 玫瑰天竺葵

Happy Voyage is designed to uplift the mood and invigorate. The refreshing scent brings a sense of clarity and relaxation, The essential oil patche design let you to experience joy and refreshment anytime, anywhere.

快樂旅程是專為愉悅情緒和煥發活力而設的配方。清爽香氣讓人精神舒爽,心情放鬆,配合方便使用的精油貼設計,能讓你隨時隨地感受到喜悅滋潤。



Fresh Journey

清新之旅

Eucalyptus 澳洲尤加利, Lemon 檸檬, Rosemary 迷迭香

Our Fresh Journey blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

我們精心調配的純天然精油配方· 能讓你隨時隨地享受到與別不同的 清新之旅。草本精華帶來的天然香 氣·讓人精神爽利·容光煥發·令 你每一天都能感受到不一樣的清新 感覺。



Empower

天然活力

Orange Sweet 甜橙, Ylang Ylang 依蘭依蘭, Patchouli 廣藿香 Vetiver 香根草

Our natural essential oils harness pure energy from nature, delivering revitalizing experience. The fresh fragrance awakens dormant energy, empowering you to engage in every aspect of life.

我們精心提煉的天然精油擁有源 自大自然的純粹能量·為您帶來 焕然一新的身心靈體驗。清新芬 芳唤醒沉睡活力·讓您能重拾幹 勁·全情投入生活的每一刻。





PéVON

Rose Otto 玫瑰精油, Coconut Oil 椰子油, Olive Oil 橄欖油, Camellia Oil 山茶花油, Castor Oil 蓖麻油, Glycerin 甘油

Our special blend combines precious herbal eccence from rose. It brightens and tightens the skin, while emitting an enchanting rose aroma that leaves your skin firm and radiant.

我們調配的玫瑰精油配方·融合珍貴的玫瑰 草本精華。能美白淡班, 收緊肌膚。在散發 出令人陶醉的玫瑰香氣同時讓您的肌膚緊致



Home Hong Kong

家·香港

Lavender 薰衣草, Frankincense 乳香, Rose Geranium 玫瑰天竺葵, Coconut Oil 椰子油, Olive Oil 橄欖油, Camellia Oil 山茶花油, Castor Oil 蓖麻油, Glycerin 甘油

Our unique essential oil blend in the liquid soap combines the essence of East and West. Provides a sense of calm, relieves stress. Nourishes your skin while emitting an enchanting aroma.

我們調配的獨特精油配方,融合了東西方的 精髓。能平和心情,舒緩壓力。在散發出令 人陶醉的香氣的同時,讓您的肌膚充滿亮麗 光澤。



Balance

平和均衡

Lavender 薰衣草, Bergamot 佛手柑, Orange Sweet 甜橙, Coconut Oil 椰子油, Olive Oil 橄欖油, Camellia Oil 山茶花油, Castor Oil 蓖麻油, Glycerin 甘油

Our Balanced blend are best for daily use. Its natural aroma brings you relaxation and calms your emotion, balances your skin while balances your day.

我們調配的溫和平衡配方,最適合日常使用 和香氣讓人精神放鬆,情緒舒緩,讓你在 膚的同時感受到均衡, 平和的滋潤



快樂旅程

May Chang 山雞椒, Lime 青檸, Rose Geranium 玫瑰天竺葵, Coconut Oil 椰子油, Olive Oil 橄欖油, Camellia Oil 山茶花油, Castor Oil 蓖麻油, Glycerin 甘油

快樂旅程・是專為愉悅情緒和煥發活力而設 的配方。清爽香氣讓人精神舒爽,心情放鬆 · 讓你在清潔肌膚的同時能享受到每一天的 喜悅滋潤。



Fresh Journey

清新之旅

Eucalyptus 澳洲尤加利, Lemon 檸檬, Rosemary 迷迭香, Coconut Oil 椰子油, Olive Oil 橄欖油, Camellia Oil 山茶花油, Castor Oil 蓖麻油, Glycerin 甘油

Our Fresh Journey blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

我們精心調配的精油配方,能讓你隨時隨地 享受到與別不同的清新之旅。草本精華帶來 的天然香氣,讓人精神爽利,容光煥發,讓 你在清潔肌膚的同時能感受到每一天的清新





Empower

天然活力

Orange Sweet 甜橙, Ylang Ylang 依蘭依蘭, Patchouli 廣藿香, Vetiver 香根草, Sweet Almond Oil 甜杏仁 油, Vitamin E 維他命E

Our natural essential oils harness pure energy from nature, delivering evitalizing experience. The fresh fragrance awakens dormant energy, empowering you in every aspect of life.

我們精心提煉的天然精油擁有源自 大自然的純粹能量·為您帶來焕然 一新的身心靈體驗。清新芬芳唤醒 沉睡活力·讓的肌膚重拾活力·全 情投入生活的每個角落。



Home Hong Kong

家·香港

Lavender 薰衣草, Frankincense 乳香, Rose Geranium 玫瑰天竺葵, Sweet Almond Oil 甜杏仁油 Vitamin E 維他命E

Our unique essential oil blend in the liquid soap combines the essence of East and West. Provides a sense of calm, relieves stress. Nourishes your skin while emitting an enchanting aroma.

我們調配的獨特精油配方,融合了東西方的精髓。能平和心情,舒緩壓力。在散發出令人陶醉的香氣的同時,讓您的肌膚充滿光澤。



Balance

平和均衡

Lavender 薰衣草, Bergamot 佛手柑, Orange Sweet 甜橙, Sweet Almond Oil 甜杏仁油, Vitamin E 維他命E

Our Balanced blend are best for daily use. Its natural aroma brings you relaxation and calms your emotion, balances your skin while balances your day.

我們調配的溫和平衡配方,最適合日常使用。溫和香氣讓人精神放鬆, 緒舒緩,讓你在享受按摩過程的同時 感受到均衡,平和的滋潤。



快樂旅程

May Chang 山雞椒, Lime 青檸, Rose Geranium 玫瑰天竺葵, Sweet Almond Oil 甜杏仁油, Vitamin E 維他命E

Our Happy Voyage blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

快樂旅程,是專為愉悅情緒和煥發活力而設的配方。清爽香氣讓人精神舒爽,心情放鬆,讓你在按摩肌膚的同時能享受到每一天的喜悅滋潤。



Rose Essential

玫瑰精華

Rose Otto 玫瑰精油, Rosehip Oil 玫瑰果油, Vitamin E 維他命E

Our special blend combines precious herbal eccence from rose. It brightens and tightens the skin, while emitting an enchanting rose aroma that leaves your skin firm and radiant.

我們調配的玫瑰精油配方·融合珍 貴的玫瑰草本精華。能美白淡班· 收緊肌膚。在散發出令人陶醉的玫 瑰香氣同時讓您的肌膚緊致亮麗。



Fresh Journey

清新之旅

Eucalyptus 澳洲尤加利, Lemon 檸檬, Rosemary 迷迭香, Sweet Almond Oil 甜杏仁油, Vitamin E 維他命E

Our Fresh Journey blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

我們精心調配的精油配方,能讓你隨時隨地享受到與別不同的清新之旅。 草本精華帶來的天然香氣,讓人精神 爽利,容光煥發,讓你在按摩肌膚的 同時能感受到每一天的清新感覺。





Empower

天然活力

Orange Sweet 甜橙, Ylang Ylang 依蘭, Patchouli 廣藿香, Vetiver 香根草

Our natural essential oils harness pure energy from nature, delivering revitalizing experience. The fresh fragrance awakens dormant energy, empowering you to engage fully in every aspect of life.

我們精心提煉的天然精油擁有源自大自然的純粹能量,為您帶來焕然一新的身心靈體驗。清新芬芳唤醒沉睡活力,讓您重拾幹勁,全情投入生活的每一刻。



Home Hong Kong

家·香港

Lavender 薰衣草, Frankincense 乳香, Rose Geranium 玫瑰天竺葵

Our unique essential oil blend in the liquid soap combines the essence of East and West. Provides a sense of calm, relieves stress. Nourishes your skin while emitting an enchanting aroma.

我們調配的獨特精油配方,融合了東西方的精髓。能平和心情,舒緩壓力。在散發出令人陶醉的香氣的同時,讓您舒緩都市生活的緊張。



Balance

平和均衡

Lavender 薰衣草, Bergamot 佛手柑, Orange Sweet 甜橙,

Our carefully balanced formula is perfect for everyday use. The gentle scent promotes relaxation and emotional comfort, ensuring you can enjoy a sense of balance and tranquility every day.

我們調配的溫和平衡配方,最適合日常 使用。來自純天然精油的溫和香氣,讓 人精神放鬆,情緒舒緩,令你每天都能 享受到均衡,平和的舒適感。



Happy Voyage

快樂旅程

May Chang 山雞椒, Lime 青檸, Rose Geranium 玫瑰天竺葵

Happy Voyage is designed to uplift th mood and invigorate. The refreshing scent brings a sense of clarity and relaxation, The design of essential oil patches making it convenient to use, let you to experience joy and refreshment anytime, anywhere.

快樂旅程是專為愉悅情緒和煥發活力而 設的配方。清新香氣讓人精神舒爽,心 情放鬆,來自大自然的精華,能令你隨 時隨地感受到無添加的喜悅滋潤。



Fresh Journey

清新之旅

Eucalyptus 澳洲尤加利, Lemon 檸檬, Rosemary 迷迭香

Our Fresh Journey blend are made for invigorating and energizing. Its natural aroma brings you joy and uplifting your emotion, refreshes your skin while refreshes your day.

我們精心調配的純天然精油配方,能讓你隨時隨地享受到與別不同的清新之旅。草本精華帶來的天然香氣,讓人精神爽利,容光煥發,令你每一天都能感受到不一樣的清新感覺。